
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: 
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.  

1Melding mondelinge vraag voor het vragenuur 
 
Vraagnummer  : V-23-08 
 
Datum raadsvergadering: 12 december 2023 
 
Onderwerp: huisvesting statushouders & opvang asielzoekers tbv ontlasten Ter 

Apel 
 
Naam indiener:  Gerdien Maaijen ChristenUnie Overbetuwe 
    Elbert Elbers, PvdA Overbetuwe 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 
Inleiding/Aanleiding 
Bij de asielopvang in Ter Apel loopt het (opnieuw) helemaal vast2. Er zijn schrijnende situaties. 
Binnenkomende asielzoekers krijgen geen of onvoldoende mogelijkheden voor persoonlijke 
verzorging. Adequate voorzieningen om te kunnen slapen schieten te kort. Het is confronterend om te 
zien hoe in ons land weer een mensonterende situatie is ontstaan. Er moet wat gebeuren en de 
landelijke politiek lijkt met andere zaken bezig te zijn. 
 
Ook zijn er berichten over achterstand in het huisvesten van statushouders binnen Gemeenten3. De 
komende maanden zullen steeds andere gemeenten met achterstanden worden geselecteerd en 
verzocht worden om snel statushouders op te nemen. Het actiever aansporen van gemeenten heeft 
alles te maken met een overvol Ter Apel4. 
 
Daarnaast blijft het een grote uitdaging om te voorzien in voldoende woningen voor alle inwoners die 
in Overbetuwe willen wonen, inclusief de taakstellende huisvesting van statushouders en mensen uit 
Oekraïne en de opvang van andere vluchtelingen. Recent bleek netcongestie een belemmering in het 
realiseren flexwoningen in Overbetuwe. 
 
Vragen 
1. Wat is de stand van zaken in Overbetuwe m.b.t. de taakstelling huisvesting statushouders en 

mensen uit Oekraïne? 
 

2. Zijn er verzoeken ontvangen om tijdelijk mensen in de regio en/of specifiek Overbetuwe op te 
vangen en/of is Overbetuwe gevraagd (ver)snel(d) statushouders te huisvesten, beiden ter 
ontlasting van Ter Apel? Zo ja, wat is er concreet gevraagd? 

 
3. Wat is de stand van zaken m.b.t. onderzoek om woningen toe te voegen waarbij netcongestie 

geen belemmering vormt, zoals bijvoorbeeld kleine(re) aantallen flexwoningen of herontwikkeling 
van bestaande (bedrijfs)bebouwing. 

 
4. Is het college bereid te onderzoeken op welke wijze, op welke termijn en onder welke 

voorwaarden Overbetuwe een tijdelijke en/of langdurige kleinschalige opvang ter ontlasting voor 
de problematiek in Ter Apel kan bieden? Wat zijn daarbij de overwegingen? 

 
Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder uit te nodigen, zodat deze in het vragenuur 
bovenstaande vragen kan beantwoorden. 
 
Ondertekening, 
Gerdien Maaijen, ChristenUnie Overbetuwe 
Elbert Elbers, PvdA Overbetuwe 

 
1  
2 https://nos.nl/artikel/2500739-ook-vn-organisatie-unhcr-kritisch-over-ter-apel-burgemeester-wil-inzet-defensie 
3 https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/gemeenten-lopen-achter-bij-huisvesten-statushouders 
4 https://www.binnenlandsbestuur.nl/sociaal/coa-wil-dat-45-gemeenten-op-heel-korte-termijn-
statushouders-gaan-huisvesten 
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